
PROTOKÓŁ NR XLI/ 22 

z sesji Rady Gminy Dębowa Kłoda 

z dnia 30 sierpnia 2022 r. 

odbytej w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Dębowej Kłodzie  

 

Porządek posiedzenia:    

1. Sprawy organizacyjne 

a) stwierdzenie quorum,  

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy oraz Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy. 

4.Rozpatrzenie petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy w Dębowej Kłodzie. 

     a) wystąpienie Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

     b) dyskusja, 

     c) podjecie uchwały. 

5. Określenie średniej ceny jednostki paliwa w roku szkolnym 2022/2023 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały 

6. Uchylenie uchwały w sprawie wyrażania zgody na zbycie nieruchomości 

a)  wystąpienie Wójta Gminy, 

b)  dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

7. Zmiany budżetu gminy na rok 2022 rok 

a)  wystąpienie Skarbnik Gminy, 

b)  dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

8. Zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

a)  wystąpienie Skarbnika Gminy, 

b)  dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zakończenie XLI sesji Rady Gminy. 

 

 

XLI sesja Rady Gminy w Dębowa Kłoda rozpoczęła się o godz. 8
30 

 

 

Adn.1.a 

Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz słowami „Otwieram XLI sesję Rady Gminy 

Dębowa Kłoda” otworzył dzisiejszą sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum,                              

na stan Rady 15 radnych - 15 obecnych  (lista obecności w załączeniu).                         

 

Adn.1.b 

Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz odczytał i poddał pod głosowanie porządek 

obrad. Porządek obrad został przez radnych przyjęty w głosowaniu imiennym (wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu).  

 

Adn.1.c 

Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz poddał pod głosowanie protokół                        

z poprzedniej sesji Nr XL/22 z dnia 28 lipca 2022r. Protokół został przez radnych przyjęty                           

w głosowaniu imiennym (wykaz głosowania imiennego w załączeniu) 

                                                                                                                                                                               

Adn.2  

 Wójt Gminy Grażyna Lamczyk złożył informację o działalności w okresie międzysesyjnym                

(informacja na nagraniu z sesji www.ugdebowakloda.bip.lubelskie.pl, www.debowakloda.pl) . 

 

Adn.3 

        Przewodniczący Rady Mieczysław Chęckiewicz poinformował o korespondencji międzysesyjnej:             

1) Lubelski Urząd Wojewódzki – Rozstrzygnięcie  Nadzorcze Nr PN-II.4131.300.2022 z dnia 26 lipca2022r. 

stwierdzająca nieważność uchwały Nr XXXIX/283/22 Rady Gminy Dębowa Kłoda z dnia 29 czerwca 2022r. 

w sprawie przyjęcia Regulaminu wody i odprowadzania ścieków w części, 2) Urząd Gminy Dębowa Kłoda –



pismo ws. przekazania skargi Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z dniu 27 maja 

2022r.celem rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w Dębowej Kłodzie, 3) Mieczysław 

Chęckiewicz, Przewodniczący Rady Gminy Dębowa Kłoda – odpowiedź na pismo ws. skargi Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z dnia 27 maja 2022r., 4) Mieszkańcy Pachole – 

wniosek z dnia 01 sierpnia 2022r. do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej 

części obrębów Pachole i Lubiczyn ws. całkowitego zakazu zabudowy na objętym mpzp, 5) Ogólnopolskie 

Stowarzyszenie „ Kominki i Piece” – pismo z dnia 12 sierpnia 2022r. ws. konsultacji ws. projektu zmiany 

małopolskiej uchwały antysmogowej, 6) Lubelski Urząd Wojewódzki – informacja o osobach, które nie 

złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły po terminie, bądź złożyły nieprawidłowo, 7) „AGA” 

Agnieszka Szponar-Gołębiowska – podanie o przedłużenie okresu dzierżawy działki 712/3 położonej                   

w miejscowości Białka, 8) Patryk Janusz Król – Petycja z dnia 22 lipca 2022r.ws. utworzenia Młodzieżowej 

Rady Gminy, 9) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Dębowa Kłoda – wniosek z dnia                       

5 sierpnia 2022r. do Rady Gminy Dębowa Kłoda ws. uznania petycji Pana Janusza Króla  za niezasługującą 

na uwzględnienie, 10) Lubelski Urząd Wojewódzki w Lublinie – zawiadomienie z dnia 22 sierpnia 2022r.              

o wszczęciu postępowania nadzorczego ws. stwierdzenia nieważności uchwały Nr XL/286/22 Rady Gminy 

Dębowa Kłoda z dnia 28 lipca 2022r. ws. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „ Terenów wokół Jeziora Bialskiego” położonego w obrębie wsi Białka, gm. Dębowa Kłoda, 

obejmującego obszar działek gruntu nr: 644, 778/5, 778/6, 781/23, 781/25, 781/26, 781/27, położonych                 

w miejscowości Białka, gm. Dębowa Kłoda, 11) Natalia Aleksandrowna Lanima – pismo z dnia 23 sierpnia 

2022r. ws. repatriacji, 12) Lubelski Urząd Wojewódzki w Lublinie – Rozstrzygnięcie Nadzorcze  z dnia 28 

sierpnia 2022r. stwierdzająca nieważność uchwały Nr XL/286/22 Rady Gminy Dębowa Kłoda z dnia 28 

lipca 2022r. ws. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „ Terenów wokół 

Jeziora Bialskiego” położonego w obrębie wsi białka, gm. Dębowa Kłoda, obejmującego obszar działek 

gruntu nr: 644, 778/5, 778/6, 781/23, 781/25, 781/26, 781/27, położonych w miejscowości Białka, gm. 

Dębowa Kłoda,13) Grzegorz Bartoszek – pismo z dnia 26 sierpnia 2022r. z prośbą o poinformowanie                     

o nadchodzących przetargach na grunty pod barami gastronomicznymi  w m. Białka, 14) „ Elbar” Agnieszka 

Wilczek – Łagowska – pismo z dnia 26 sierpnia 2022r. ws. umożliwienia uczestnictwa w przetargach na 

dzierżawę gruntów pod prowadzenie działalności gospodarczej  nad jeziorem Bialskim w m. Białka, 

(informacje na nagraniu z sesji www.ugdebowakloda.bip.lubelskie.pl, www.debowakloda.pl). 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz – powiedział, że po zapoznaniu się z całą 

dokumentacją ws. skargi Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z dniu 27 maja 

2022r., uznał, że Rada Gminy nie powinna być wciągana w takie rozstrzygnięcia, dlatego, że nie doczytał się 

w pismach, iż mobbing był stosowany. Pismo podpisane przez dwóch członków GKRPA w Dębowej 

Kłodzie skarżą się na współpracę z Panią Kierownik GOPS. Osobiście nie uznał i jest przekonany o tym, że 

tam mobbingu nie było. GKRPA jest w zakresie GOPSU. Za GOPS odpowiada kierowniczka, która też 

odpowiada za sprawy finansowe. Nie może być tak, że nie ma żadnej  kontroli. Dobrze, że jest kontrola 

bowiem żeby nie doszło do takiego momentu jak było ze szkołą w Uhninie. Sześćdziesiąt kilka tyś. zł 

przepadło na skutek braku właściwego nadzoru. Osobiście cieszy się, jak kierownik obojętnie jakiej 

jednostki w gminie dobrze kontroluje swoich pracowników i rozlicza ich z każdej złotówki. 

 Oświadczył, że wpłynęło do niego pismo od osoby rzekomo mobbingowanej, w którym oświadcza, że nie 

było wobec jej osoby mobbingu.  

Przypomniał o  złożonej skardze  sprzed kilku lat,  złożoną przez radną i dotyczyła  mobbingu stosowanego 

wobec pracownika w przedszkolu. Pracownik potwierdził, że był mobbingowany. Do tej skargi 

ustosunkowała się wówczas  Mecenas, która jest w urzędzie zatrudniona. Z opinii tej wynika, że kwestie 

zawarte w skardze dotyczą stosunków z zakresu prawa pracy w naruszeniu obowiązków pracowniczych                  

i  z łego powodu winno być wyjaśnione przez pracodawcę Wójta Gminy i Dyrektora jednostki. O podjętych 

działaniach i sposobie wyjaśnienia sprawy Wójt Gminy może poinformować Komisję Rady Gminy. Skarga 

winna być przekazana obowiązkowo Wójtowi Gminy celem wyśnienia. 

 Poprosił Panią Wójt aby zaniechała  postępowania w tej sprawie, lecz rozumie, że Pani Wójt może mieć 

swoje stanowisko w tej sprawie.  

 

- Maria Makowska, radna wsi Plebania Wola – powiedziała, że Ustawa o Samorządzie Gminnym zmieniona 

w 2018r. i na podstawie Dz. U 2022r. poz.559 z  4 czerwca 2022 r. Art. 18b. wskazuje, że 1). Rada Gminy 

rozpatruje skargi na działania wójta i gminnych jednostek organizacyjnych wnioski oraz petycje składane 

przez obywateli, w tym celu powołuje Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 2). W skład Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych 

pełniących funkcje, 3). Zasady i tryb działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji określa statut gminy.                 

W Statusie Gminy Dębowa Kłoda w rozdziale III A Rada Gminy Dębowa Kłoda pkt..4 Zasady i tryb 

działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: w skład komisji wchodzą radni w tym  wszystkich klubów                 

z wyjątkiem przewodniczącego i wiceprzewodniczącego. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatruje 

http://www.debowakloda.pl/


skargi na dziania Wójta Gminy Dębowa Kłoda i gminnych jednostek organizacyjnych i wnioski oraz petycje 

składane przez obywateli. Przewodniczący komisji może wrócić się do Wójta Gminy Dębowa Kłoda lub 

kierownika gminnej jednostki organizacyjnej o udzielenie niezbędnych wyjaśnień oraz przedstawienie 

dokumentów związanych ze sprawami będącymi przedmiotem postępowania komisji z zachowaniem 

przepisów o tajemnicy prawnie chronionej. Wójt lub kierownik gminnej jednostki organizacyjnej 

zobowiązani są do udzielenia wyjaśnień i przedstawienia dokumentów w terminie 3 dni. 

 Z  Ustawy o Samorządzie Gminnym jasno wynika w Art. 19. zadaniem przewodniczącego jest wyłącznie 

organizowanie pracy rady oraz prowadzenie obrad rady. Przewodniczący może wyznaczyć do wykonywania 

swoich zadań wiceprzewodniczącego. W przypadku nieobecności przewodniczącego i niewyznaczenia 

wiceprzewodniczącego, zadania przewodniczącego wykonuje wiceprzewodniczący najstarszy wiekiem. 

Wynika z tego, że Przewodniczący jest od organizowania prac rady, od prowadzenia prac rady, jest tak jakby 

radnym technicznym. Nie ma wyższych kompetencji niż pozostali radni. Bardzo wysokie kompetencje                

w radzie ma Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i wszystko powinno być w jej kompetencji. Po decyzji 

komisji radni czy przewodniczący może dopiero cokolwiek mówić czy występować. Z orzecznictwa 

sądowego  wyroku wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku nr sygnatury III SA/Gd109/19  

jasno wynika, że Przewodniczący Rady Gminy nie  może samodzielnie decydować o rozpatrywaniu skarg, 

wniosków i petycji i jest to wyłącznie kompetencja rady.  Uważa, że nie Pan Przewodniczący powinien 

korespondować z Wójtem. Powinno być to przekazane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według 

swoich kompetencji.  

Odnosząc się do mobbingu w szkole, to pani mobbingowana sama zwolniła się z pracy a druga pani nadal 

pracuje. 

 Będąc pracownikiem jednostki jeżeli chce się pracować to naprawdę trudno jest wystąpić przeciwko 

kierownikowi ponieważ jest to na zasadzie „ albo będę miała co do garnka włożyć  albo nie”. 

- Mieczysław Chęckiewicz Przewodniczący Rady Gminy poprosił aby zwrócić uwagę na dwie rzeczy:              

1) z otrzymanego do niego adresowanego na jego nazwisko pisma od osoby, pracownika rzekomo 

mobbingownej wynika, że nigdy nie czuła się mobbingowana przez kierownik GOPS, wie co to jest 

mobbing i gdyby czuła się mobbingowana to zgłosiłaby to odpowiednim organom.  Dlatego po otrzymaniu 

tego pisma ( oświadczenia) pozwolił na odpisanie, gdyż uznał, że w tej sprawie nie było mobbingu  skoro tak 

pani oświadcza..2) Zapytał czy zebrane tutaj osoby wiedzą co tak naprawdę jest mobbing  i czy wiedzą jak 

podchodzić do tego tematu. On osobiście nie wie.  

Zapytał radnych jaki kierunek zostanie objęty w tej sprawie. Jeżeli ktoś będzie komuś robił krzywdę, to on 

zawsze będzie stał po stronie pokrzywdzonego i będzie dążył aby ukarać osobę która krzywdzi. 

-  Wójt Grażyna Lamczyk – powiedziała, że w tej chwili nie ma znaczenia kwestia mobbingu, uważa, iż 

trzeba to zostawić. Odpisuje Panu Przewodniczącemu, ponieważ rozpatrzenie tej sprawy jest                                  

w kompetencjach rady. W piśmie dwóch członków GKRPA napisało o złej współpracy komisji                             

z kierownikiem GOPS. Z tego też względu  kieruje do Pana Przewodniczącego ponownie pismo, że Pan jako 

Przewodniczący w tej chwili to pismo ma dać pod opinię radnych, żeby przegłosowano czy idzie sprawa do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji czy rada odrzuca. Tu nie chodzi o analizę, czy był lobbing czy nie,  tylko 

chodzi, iz wpłynęło pismo i trzeba je załatwić zgodnie z procedurą. Procedura jest taka, że kierowane jest do 

rady i rada podejmuje czy przekazuje Komisji Skarg, Wniosków i Petycji czy uważa, że jest to tak mało 

istotna sprawa, iż dalej nie prowadzi  postępowania.  

Odnosząc się do nieważności uchwały Nr XL/286/22 Rady Gminy Dębowa Kłoda z dnia 28 lipca 2022r. ws. 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „ Terenów wokół Jeziora 

Bialskiego” położonego w obrębie wsi Białka, gm. Dębowa Kłoda, obejmującego obszar działek gruntu nr: 

644, 778/5, 778/6, 781/23, 781/25, 781/26, 781/27, położonych  w miejscowości Białka, gm. Dębowa Kłoda   

była uchylona ponieważ projektant, który projektował miejsca parkingowe nie zaznaczył miejsc dla osób 

niepełnosprawnych i druga omyłką było napisanie w części nie domki letniskowe czy rekreacyjne tylko 

domki jednorodzinne. 

 Zorganizuje spotkanie z radnymi na którym zostanie omówiony temat dzierżawy  gruntów po barami                  

w m. Białka. 

 

Adn.4.a 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  poinformował, że w dniu 1 sierpnia 2022r. 

drogą elektroniczną do Rady Gminy Dębowa Kłoda wpłynęła petycja Pana Patryka Janusza Króla  ws. 

Utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Dębowa Kłoda. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Dębowa Kłoda 

w dniu 5 sierpnia 2022r. odbyła posiedzenie i przeprowadziła postępowanie wyjaśniające w przedmiotowej 

sprawie. Pan Patryk Janusz Król jako osoba spoza środowiska gminy, nie jest kompetentny wnioskować                

w wyżej wymienionej sprawie.  Zwarzywszy na brak zainteresowania powołaniem Młodzieżowej Rady ze 

strony gminnych środowisk Rada Gminy Dębowa Kłoda postanawia uznać złożoną petycję za 

niezasługującą na uwzględnienie. 

 

 



Adn.4.c 

 Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz odczytał a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę Nr XLI/289/22 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady 

Gminy w Dębowej Kłodzie.  Uchwała została przez radnych przyjęta   w głosowaniu imiennym (wykaz 

głosowania imiennego w załączeniu). 

 

Adn.5.a 

Wójt Gminy Grażyna Lamczyk wyjaśniła, że na terenie gminy są dzieci niepełnosprawne, 

upośledzone a obowiązkiem gminy jest zorganizowanie tym dzieciom bezpłatnego transportu i opieki                     

w czasie przewozu we własnym zakresie albo zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz 

rodziców. Przygotowany projekt uchwały dot. ustalenia wysokości średniej ceny jednostki paliwa                         

do ustalenia wysokości zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych z miejsca 

zamieszkania do przedszkola, oddziału przedszkolnego, szkoły podstawowej, innej formy wychowania 

przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjnego – wychowawczego, a także przewozu rodzica z tego miejsca                 

do miejsca zamieszkania lub miejsca pracy  i z powrotem. Określa się następujące średnie ceny jednostki 

paliwa w Gminie Dębowa Kłoda w roku szkolnym 2022/2023: 1) benzyna 95-oktanowa – 6,27 zł;                 

2) olej napędowy – 6,44 zł; 3) LPG – 2,92 zł. 

 

Adn.5.b 

- Paweł Dźwigała, radny wsi Wyhalew – zapytał, czy  podane  ceny  paliw to ceny netto czy brutto i czy 

ustalona Stawska będzie wystarczająca. 

- Grażyna Lamczyk, Wójt Gminy – odpowiedziała, że  są to ceny brutto, uważa, że ta stawka będzie 

wystarczająca. 

 

Adn.5.c 

 Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz odczytał a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę Nr XLI/290/22 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dębowa Kłoda 

w roku szkolnym 2022/2023.  Uchwała została przez radnych przyjęta   w głosowaniu imiennym (wykaz 

głosowania imiennego w załączeniu). 

 

Adn.6.a 

Wójt Gminy Grażyna Lamczyk – poinformowała, że Stowarzyszenie Wspierania Twórczości 

Samorodnej chce w budynku po szkole w Uhninie podjąć działalność edukacyjno – wychowawczą dla dzieci 

i młodzieży szkolnej jak również dla osób dorosłych, więc należy uchylić podjętą uchwałę Nr XXVII/18/21 

z dnia 28 kwietnia 2021 sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości Nr 240/4, położonej w obrębie 

Uhnin. Budynek nie będzie stał pusty, a mienie zostanie własnością gminy. 

 

Adn.6.b 

- Mieczysław Chęckiewicz, radny wsi Białka – powiedział, że szkoda aby ten budynek się marnował, 

najlepiej byłoby go sprzedać. Do budżetu gminy do dochodów są wprowadzone środki finansowe ze 

sprzedaży tego budynku, jest to 900 tyś. zł. Jest to spora kwota. Ze smutkiem przyjął wiadomość                     

o  nieważności uchwały Nr XL/286/22 Rady Gminy Dębowa Kłoda z dnia 28 lipca 2022r. ws. uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „ Terenów wokół Jeziora Bialskiego” 

położonego w obrębie wsi białka, gm. Dębowa Kłoda, obejmującego obszar działek gruntu nr: 644, 778/5, 

778/6, 781/23, 781/25, 781/26, 781/27, położonych w miejscowości Białka, ponieważ myślał, że część 

działek można byłoby sprzedać i wtedy można byłoby spiąć budżet. Do końca roku jest nie realne, aby 

uchwalić nowy plan, poprawić go i zorganizować przetargi. 

- Grażyna Lamczyk, Wójt Gminy – odpowiedziała, że 900 tyś. zł rozwiązuje problem w układaniu budżetu. 

Wszystko można sprzedać, ale tylko raz. Ośrodek zdrowia generuje koszty, lecz się one zwracają ponieważ 

gmina ma czynsz. Uważa, że należy dać szansę Stowarzyszeniu ponieważ jeżeli uda im się, to na terenie 

gminy będą nowe miejsca pracy. 

 

Adn.6.c 

 Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz odczytał a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę Nr XLI/291/22 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości.  Uchwała została przez radnych przyjęta   w głosowaniu imiennym (wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu). 

 

Z dalszych obrad sesji o godz.10.00 u Przewodniczącego Rady Gminy zwolniła się radna miejscowości 

Marianówka – Magda Wrzesińska - Wójciuk - w dalszych obradach uczestniczyło 14 radnych. 

 



Adn.7.a 

 Skarbnik Gminy Joanna Szczuchniak przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy  na 2022r.:                    

I plan dochodów : 1) turystyka -  pozostała działalność -  zwiększono plan dochodu o kwotę 1.000,00 zł – większe 

wpływy z wynajmu domków letniskowych nad jeziorem Bialskim w m. Białka, 2) administracja publiczna - 

zwiększono plan dochodu o kwotę 5.000,00 zł – wyższe wpływy ze zwrotów za energię elektryczną, 3) administracja 

publiczna - pozostała działalność -  zmniejszono plan dochodu o kwotę 3.817,77 zł  - środki z Funduszu Pomocy                       

z przeznaczeniem na nadanie numeru PESEL na wniosek oraz wykonanie zdjęcia osobie ubiegającej się o nadanie 

numeru PESEL w związku z konfliktem na Ukrainie 4) bezpieczeństwo publiczne - pozostała działalność -  

zmniejszono plan dochodu o kwotę  198.968,00 zł – środki z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na wypłatę 

świadczeń, 5) dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości 

prawnej oraz wydatki związane z ich poborem - wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 

terytoria -  zwiększono plan dochodu o kwotę 204,93 zł – wpływy z opłaty eksploatacyjnej za wydobytą kopalnię,                  

6) różne rozliczenia  - część oświatowa subwencji ogólnej dla jst -  zwiększono plan dochodu o kwotę 32.273,00 zł na 

podstawie pisma Ministra Finansów z dnia 11.08.2022 roku stosownie do wniosku Ministra Edukacji i Nauki z dnia 

15.07.2022 roku – w związku z realizacją zadania związanego z zatrudnieniem nauczycieli pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów lub terapeutów pedagogicznych od 1 września 2022 roku, 7) różne rozliczenia -  

różne rozliczenia finansowe -  zmniejszono plan dochodu o kwotę 57.742,00 zł jednocześnie zwiększając o kwotę 

57.742,00 zł jako dodatkowe środki z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych 

zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy, 8) pomoc społeczna -  Ośrodki Pomocy Społecznej  - zwiększono plan dochodu o kwotę 12.924,00 zł – 

zwiększenie dotacji celowych na wypłatę dodatku w wysokości 400 zł miesięcznie na pracownika socjalnego 

zatrudnionego w pełnym wymiarze czasu pracy, realizującego pracę socjalną w środowisku w roku 2022, 9)  pozostałe 

zadania w zakresie polityki społecznej -  pozostała działalność -  zmniejszono plan dochodu o kwotę 49.108,00 zł– 

środki z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na: wypłatę jednorazowego świadczenia pieniężnego w wysokości 300 zł 

na osobę oraz 2 % koszty jego obsługi, wypłatę świadczenia rodzinnego i zapewnienie posiłku dzieciom i młodzieży , 

10) gospodarka komunalna i ochrona środowiska - pozostałe działania związane z gospodarką odpadami  zwiększono 

plan dochodu o kwotę 300,00 zł – wyższe wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej i kosztów 

upomnień,  zwiększono plan dochodu o kwotę 300,00 zł – wyższe wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu 

podatków i opłat zwiększono plan dochodu o kwotę 1.000,00 zł - wyższe wpływy ze zwrotów za energię elektryczną – 

byłe wysypisko śmieci w m. Lubiczyn, 11) kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  - domy i ośrodki kultury, 

świetlice i kluby -  zwiększono plan dochodu o kwotę 9.687,76 zł - wyższe wpływy ze zwrotów za energię elektryczną,                      

12)  kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - pozostała działalność - zwiększono plan dochodu o kwotę 5.000,00 zł 

– dotacja celowa 5 gmin powiatu parczewskiego na realizację zadania pn. „Organizacja dożynek gmin powiatu 

parczewskiego”, 13) gospodarka mieszkaniowa - zmniejszono plan dochodu o kwotę 135.000,00 zł ze względu na 

niższe wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności w związku z uchyleniem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości po byłej Szkole Podstawowej w Uhninie a tym samym zmniejszeniem wpływu ze 

sprzedaży o kwotę 920.000,00 zł. W zamian przeznaczono do sprzedaży część działek w obrębie wsi Białka (Nr 778/5    

i 778/6) nad jeziorem. Bialskim pod zabudowę letniskową ok. 10 szt. z 61 szt. średnio po 7 arów – 700.000,00 zł. 

Wyższą kwotę również uzyskano ze sprzedaży działki w m. Stępków (działka Nr 400 po kopalni piasku) zamiast kwoty 

65.000,00 zł uzyskano kwotę 150.000,00 zł, 14) administracja publiczna  - pozostała działalność  -  zwiększono plan 

dochodu o kwotę 3.995,79 zł - środki z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na  nadanie numeru PESEL na wniosek 

oraz wykonanie zdjęcia osobie ubiegającej się o nadanie numeru PESEL w związku z konfliktem na Ukrainie,                    

15) oświata i wychowanie - zapewnienie uczniom prawa do dostępu do podręczników, materiałów edukacyjnych lub 

materiałów ćwiczeniowych -  zwiększono plan dochodu o kwotę 15.897,00 zł – dotacja celowa na wyposażenie szkół                    

w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe oraz na sfinansowanie kosztu zakupu podręczników, 

materiałów edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych, 16) mieszkaniowe - zmniejszono plan dochodu o kwotę 

507,66 zł – decyzja budżetowa Nr 360 Wojewody Lubelskiego z dnia 01.08.2022 roku, 17) pomoc społeczna - pomoc 

w zakresie dożywiania - zwiększono plan dochodu o kwotę 3.960,00 zł - środki z Funduszu Pomocy na finansowanie 

lub dofinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy z przeznaczeniem na zapewnienie 

posiłku dzieciom i młodzieży, 18) pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej  - zwiększono plan dochodu                      

o kwotę 187.110,00 zł - środki z Funduszu Pomocy na finansowanie lub dofinansowanie zadań bieżących  w zakresie 

pomocy obywatelom Ukrainy, 19) rodzina -  świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz 

składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego - zwiększono plan dochodu o kwotę 

18.526,00 zł - środki z Funduszu Pomocy na finansowanie lub dofinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy 

obywatelom Ukrainy,  II plan wydatków: 1) wydatki bieżące własne - zmniejszono plan wydatków o kwotę 

318.704,08 zł, 2) wydatki bieżące zlecone -  zwiększono plan wydatków o kwotę 228.981,13 zł, 3) wydatki majątkowe 

własne -  zmniejszono plan wydatków o kwotę 500,00 zł. Przeniesienia dokonano między rozdziałami zgodnie                          

z wnioskami zgłoszonymi przez kierowników jednostek budżetowych.; III plan przychodów i rozchodów budżetu na 

2022: dokonano zmian w planie przychodów:  1) przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu – zmniejszono o kwotę 738.206,03 zł, 2) dodano pkt. 2 wolne środki w kwocie 738.206,03 zł;                  
IV plan dotacji udzielonych z budżetu gminy: 1) w dotacjach podmiotowych dla podmiotów Sektora finansów 

publicznych zwiększono kwotę dotacji o kwotę 5.000,00 zł - dotacja celowa 5 gmin powiatu parczewskiego na 

realizację zadania pn. „Organizacja dożynek gmin powiatu parczewskiego, V plan wydatków majątkowych:                        

1) „Wykonanie brakującego oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Dębowa Kłoda” zwiększono plan wydatku                         

o kwotę 20.000,00 zł, 2) „Wykonanie oświetlenia ulicznego wsi w m. Stępków (wydatek z funduszu sołeckiego 

Sołectwa Stępków)” zmniejszono plan wydatku o kwotę 30.000,00 zł, 3)  „Zakup nakładów poniesionych przez ZHP na 



nieruchomości oznaczonej jako działka Nr 708 w m. Białka zwiększając plan wydatków o kwotę 9.500,00 zł,                          

VI wydatki ze środków Funduszu sołeckiego: 1) Sołectwo Bednarzówka, Sołectwo Stępków dokonano wewnętrznych 

przesunięć, zgodnie z wnioskami Sołectw w sprawie zmiany przeznaczenia środków funduszu soleckiego na 2022 rok. 
(proponowane zmiany na nagraniu z sesji www.ugdebowakloda.bip.lubelskie.pl, www.debowakloda.pl  
          

Adn.7.c 

 Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz odczytał a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę Nr XLI/292/22 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok. Uchwała została przez radnych 

przyjęta w głosowaniu imiennym (wykaz głosowania imiennego w załączeniu). 
 

Adn.8.a 

 Skarbnik Gminy Joanna Szczuchniak przedstawiła proponowane zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej, które są konsekwencją wprowadzonych zmian w budżecie gminy. Planowane kwoty dochodów, 

wydatków, w roku 2022 zostały dostosowane do aktualnie obowiązujących kwot wynikających z budżetu 

Gminy Dębowa Kłoda na 2022 r. po zmianach. Dochody ogółem zmniejszono do  kwoty 24.405.675,80 zł,  

Wydatki ogółem zmniejszono do kwoty 26.145.349,13 zl, .(proponowane zmiany na nagraniu z sesji 

www.ugdebowakloda.bip.lubelskie.pl, www.debowakloda.pl ). 

 

Adn.8.c 

 Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz odczytał a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę Nr XLI/293/22 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Uchwała została przez 

radnych przyjęta w głosowaniu imiennym (wykaz głosowania imiennego w załączeniu). 

  

Adn.9 

Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz  przywitał i oddał głos Panu Mirosławowi 

Połeć -  Head of Development  Cero Generation Polska oraz Tomasza Domańskiego Menager Project  Cero 

Generation Polska 

 Mirosławowi Połeć -  Head of Development Cero Generation Polska poinformował, że rozwijają od 

15 lat  projekty elektrowni wiatrowej.  Obecni są w kilku państwach Europy: Wielka Brytania, Niemny, 

Polska. W Polsce działają od 2 lat. Wytłumaczył, że są wiodącym deweloperem energii odnawialnej, którego 

ambicją jest podwojenie  szereg port folio w ciągu najbliższych dwóch latach. Są aktywni w siedmiu krajach 

europejskich, gdzie posiadają dedykowane zespoły. Są organizacją rozwijającą projekt od koncepcji przez 

realizację, finansowanie oraz użytkowanie dla Macquarie i Green Investment Group. Projekt planowany                  

w Gminie Dębowa Kłoda  jest  to ”Projekt Polesie”, którego misją i celem  jest  dostarczyć przyszłości zero 

emisyjną, naszemu i następnym pokoleniom.  Zakres projektu planowanego Gminie Dębowa Kłoda 

obejmuje obszar Gminy Milanów, Wisznice, Podedwórze, Jabłoń, Dębowa Kłoda i Komarówka Podlaska.       

W Gminie Dębowa Kłoda wiatraki byłyby zlokalizowane w miejscowości Pachole i Lubiczyn.  Jest to 16 

elektrowni wiatrowej. Ostateczny kształt tego projektu będzie weryfikowany podczas rozwoju elektrowni 

wiatrowej. Duży wpływ  na kształt tego projektu będzie miała  Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska                     

w Lublinie, ponieważ na podstawie badań ornitologicznych  zostaną podjęte decyzje czy w  takim kształcie 

nie będzie  znacząco oddziaływać na ptaki. Skala tego projektu to jest ok. 300 megawatów w 5 gminach. 

Elektrownie wiatrowe produkują najtańszą energię jaką można obecni pozyskać. Jest to  200 zł. na 

megawatogodzinę ( MWh) czyli 5 krotnie niższa cena wytwarzania energii elektrycznej niż z każdego 

innego źródła. Projekt zamierzony jest do podłączenia elektrolizatora, który będzie znajdował się                           

w zakładzie azotowym w Puławach. Będzie produkował zielony wodór do procesów technologicznych, które 

są wykorzystywane do produkcji nawozów.  Najważniejszym przykrym skutkiem oddziaływania elektrowni 

wiatrowej jest dźwięk. Odległość od zabudowy mieszkalnej nie może być bliżej niż 500 m  - dźwięk poniżej 

40 dB, od zabudowy zagrodowej 45dB.  

Przedstawił korzyści farmy wiatrowej: 1) Korzyści gospodarcze – przychody gminy za dzierżawę dla 

właścicieli gruntów elektrowni, przychody dla gminy i sołectw, podatek od nieruchomości min. 200. 000 

zł//rok od jednej, poprawa lokalnej infrastruktury i atrakcyjności dla inwestorów zewnętrznych. 2) Korzyści 

społeczne: obniżenie ceny energii w systemie energetycznym, poprawa infrastruktury technicznej                             

( modernizację lub rozbudowę istniejących sieci energetycznych), podniesienie standardu lokalnych dróg               

i budowa nowych, promocja wizerunku gminy, podniesienie świadomości ekologicznej dzieci i młodzieży, 

walory edukacyjne. Jest to najtańsza pozyskiwana energia. 

Tomasz Domański -  Menager Project  Cero Generation Polska – przedstawił i omówił szczegółowo 

jak powstaje elektrownia wiatrowa.  

- Paweł Dźwigała, radny wsi Wyhalew – zadał pytania: 1) z kim będą podpisywane umowy dzierżawy i jak 

będzie się przedstawiała sytuacja gdy rolnik ze chce sprzedać grunt, 2) ile spółka ma członków, 3) kto ma się 

starać o wszystkie pozwolenia dot. budowy elektrowni wiatrowej, 4) kto będzie płacił podatek rolny, 5) ile 

wynosi minimalna powierzchnia działki na której stanie elektrownia.  



- Mirosławowi Połeć -  Head of Development Cero Generation Polska odpowiedział na pytania: 1) ustawa 

gruntowa blokowała kupno gruntów inwestorowi z kapitałem zagranicznym, więc spółka nie może kupić 

gruntu, 2) organizacja jest częścią dużej grupy inwestycyjnej i jest ponad 400 pracowników, w Polsce 

pracuje 6 osób. Sama spółka, która celowo będzie  rozwijała projekt ma 2 członków zarządu i nie zatrudnia 

pracowników, 3) spółka finansuje realizacje, rozwój projektu oraz uzyskuje wszelkie możliwe zezwolenia. 

Rolnik powinien jedynie podpisać umowę dzierżawy po to żeby spółka mogła realizować na jego gruntach 

inwestycję. Dopóki spółka nie rozpocznie budowy, dopóty rolnik w dalszym ciągu używa gruntów do celów 

rolnych, 4) są dwa rodzaje podatków. Pierwszy to podatek od nieruchomości i od wartości budowli, czyli 

właścicielem budowli będzie spółka. Drugi podatek to podatek od prowadzonej działalności gospodarczej na 

terenie, który został przekształcony czyli utwardzony są to drogi dojazdowe, fundamenty i jest  podatek 

produkcyjny który wynosi 1,05 zł. za metr kwadratowy. To musi płacić rolnik, lecz w umowie z rolnikiem 

zawarte jest, że zostaną zwrócone  koszty tego podatku, czyli nakaz płatniczy wysyłany jest na właściciela 

gruntu, on natomiast przekazuje nakaz płatniczy i środki finansowe są przekazywane na konto rolnika,                

5) jedna elektrownia znajduję się  na jednej działce, obszar jaki zajmuje elektrownia to 30 arów, natomiast 

nad przestrzenią pozostałych działek w zależności jak ustawi się śmigło do wiatru, to może zajmować obszar 

do 1 ha. Obszar nad śmigłem jest wykorzystywany rolniczo.  

- Maria Alkiewicz, sołtys wsi Lubiczyn – zapytała czy znany jest termin realizacji tej inwestycji. 

- Mirosławowi Połeć -  Head of Development Cero Generation Polska – odpowiedział, ze realizacja takiego 

projektu zajmuje ok. 6 lat. Bardziej skomplikowane będzie proces uchwalenia zmian do ustawy 

odległościowej, będzie trzeba prowadzić procedurę zmiany planu  w sposób transparentny  zapraszając do 

tego gminy sąsiednie, które  są w obszarze odległości 10 ha. Zmiany takiego planu będą trwać ok.2 lat.  

- Tomasz Domański -  Menager Project  Cero Generation Polska – wytłumaczył, że poza samą procedurą 

zmiany planów, zmiany studium, to jest też procedura środowiskowa, która trwa ponad rok w czasie której 

jest prowadzonych 50 monitoringów. Należy zatrudnić całą drużynę przyrodników, specjalistów, którzy 

będą monitorować ptaki, nietoperze. Kwestia uzyskania warunków do przyłączenia do sieci też zabierze 

określony czas, ponieważ, jest to 80 km trasy do Puław. Należy będzie przygotować pozwolenia dla każdej 

działki, prawo do dyspozycji itd.  

- Grażyna Lamczyk, Wójt Gminy – powiedziała, że w trakcie rozmów panowie zadeklarowali, że spółka 

dodatkowo dla miejscowości w których będą realizowane prace  inwestycyjne poczyni, działania promujące 

te miejscowości.   

- Mirosławowi Połeć -  Head of Development Cero Generation Polska – odpowiedział, że rozmowy były 

prowadzone w kierunku utworzenia ścieżki rowerowej aby było bezpieczniej. Czasami budują place zabaw. 

- Mieczysław Chęckiewicz, radny wsi Białka – zapytał jakie są odległości elektrowni wiatrowej na zachodzi 

oraz kiedy zaczną się prace początkowe. 

- Mirosławowi Połeć -  Head of Development Cero Generation Polska – odpowiedział, że ustawa 

odległościowa w Polsce jest najbardziej restrykcyjną ustawa odległościową w całej Unii Europejskiej, 

Podobne przepisy są w Szkocji. W Brandenburgu   jest 2000 m od zabudowań, natomiast w pozostałych 

landach jest to od 350 - 400 m. W przypadku Pachole i Lubiczyna będzie to min. 500 m a realnie nawet 800 

m. Prace już się rozpoczęły, projekt został rozlokowany. W najbliższym czasie od września będą 

prowadzone rozmowy z właścicielami gruntów. 

 Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz  podziękował  Panu Mirosławowi 

Połeć oraz Tomaszowi Domańskiemu za przedstawioną prezentację i udzielenie odpowiedzi na pytania. 

 

- Jacek Szyszkowski, radny wsi Stępków – zapytał na jakim etapie jest sprawa drogi w Stępkowie, która 

została przegrodzona płotem ( łącznik między dwoma drogami w Stępkowie), zapytał o  oświetlenia                   

w m. Stępkowie na przyszły rok. Porobione zostały projekty, kosztorysy. Uważa, że cześć pieniędzy ze 

sprzedaży działki należało by przeznaczyć na dofinansowanie oświetlenia w Stępkowie. Poprosił                            

o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gminy na 2023 rok  z przeznaczeniem na oświetlenie                

w m. Stępków. 

- Paulina Kołodziej, radna wsi Leitnie - zapytała kto pobiera opłaty parkingowe w m. Białka przy drodze 

Libiszowskiej i na jakiej podstawie jest to robione. Zapytała na jakim etapie jest doprowadzenie wody do 

świetlicy wiejskiej w m. Leitnie ( miała woda być doprowadzona do października) Zapytała kiedy zostanie 

zrobione ogrzewanie w  świetlicy wiejskiej w Stępkowie ( problem jest z kominkiem ), panie chcą się 

spotykać i twierdzą, że będzie to uniemożliwione. Zapytała kiedy zostaną zaczęte prace związane                             

z przekazaniem kapliczki na parafię w m. Leitnie. Kapliczka miała być przekazana za symboliczną złotówkę 

albo na zasadzie darowizny na rzecz parafii. 

- Bartłomiej Gogłuska, radny wsi Dębowa Kłoda – poprosił  o pomoc w rozwiązaniu problemu starych 

drzew na drodze pomiędzy blokiem a byłym sklepem w m. Dębowa Kłoda. Poprosił o podjęcie działań 

naprawczych aby podnieść poziom nauczania dzieci uczęszczających do szkół na terenie naszej gminy                    

w celu osiągnięcia lepszych wyników w egzaminach ósmoklasistów. Na tle szkół z terenu Powiatu 

Parczewskiego  uklasyfikowaliśmy się  na ostatnim miejscu.  Wyniki z j. polskiego w Gminie Siemień 

osiągnęły 64%, Gmina Dębowa Kłoda 41%. Z matematyki Gmina Siemień 59%, Gmina Dębowa Kłoda 



40%. ( najmniej). z j. angielskiego Gmina Parczew 70%,  Gmina Dębowa Kłoda 40%. W związku                             

z powyższym zgodnie z sugestiami rodziców, mieszkańców, jest prośba aby wyciągnąć wnioski, podjąć 

działania naprawcze, aby taka sytuacja nie powtórzyła się w latach kolejnych. Poinformował, że w trakcie 

Dożynek Powiatowych w Dębowej Kłodzie mieszkańcy zasygnalizowali problem na nadmierną prędkość 

pojazdów na odcinku Dębowa Kłoda – Żmiarki. W dniu 22.08.2022r.  zwrócił się do Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Parczewie z prośbą o rozważenie możliwości ograniczenia prędkości poprzez instalację 

progów zwalniających drogi powiatowej Nr 1613L przy budynku Przedszkola i w obrębie Szkoły 

Podstawowej oraz kościoła. Niestety została wydana negatywna opinia przez Dyrektor ZDP w Parczewie, 

uzasadniając, że ze względu na przejazd pojazdów o dużej masie przekraczającej 3,5t na wyżej wymienionej 

drodze, w tym autobusu szkolnego, pojazdów okolicznych przedsiębiorców, zainstalowanie progów 

zwalniających może powodować zagrożenie w ruchu drogowym. Dodatkowo niszczący ruch wstrząsów 

spowodowanych przejeżdżających pojazdów samochodowych przez urządzenie spowalniające może 

uszkodzić  strukturę budowlana drogi. Progi zwalniające nie mogą być umieszczone bliżej niż 60m od 

miejsca wymuszającego zmniejszenie prędkości pojazdów np. skrzyżowania ulic lub dróg wymagających 

zmianę ruch, co ma miejsce w proponowanej lokalizacji progu zwalniającego. ZDP negatywnie opiniuje 

propozycję lokalizacji  urządzenia spowalniającego ruch, gdyż koliduje z przepisami oraz wymagałoby 

częściowe lub całkowite wyeliminowanie ruchu tranzytowego ciężkiego. 

- Mieczysław Chęckiewicz, radny wsi Białka – powiedział, że jest również zaniepokojony wynikami 

ósmoklasistów w naszej gminie. Jeszcze niedawno były bardzo dobre wyniki z j. angielskiego. Teraz szkoły 

z Gminy Dębowa Kłoda są na ostatnim miejscu w Powiecie. Należy uczynić wszystko aby dzieci uczyły się 

lepiej, wychodząc poza teren gminy muszą mieć równe szanse w dostaniu się do dobrej szkoły średniej. 

- Maria Alkiewicz, sołtys wsi Lubiczyn - zapytała czy zostały zakończone prace  związane z zamknięciem 

wysypiska w Lubiczynie. Zgłosiła problem wyorywania dróg gruntowych przez rolników ( wyorywują drogi 

w skutek czego robią się węższe ). Co można zrobić aby zaprzestali. 

- Bogdan Zenowicz, radny wsi Korona - poprosił o wycięcie zakrzaczeń ( od Straży w kierunku Korony ). 

Zapytał kiedy będzie podłączone oświetlenie uliczne. 

 

Wójt Gminy Grażyna Lamczyk odniosła się do zgłoszonych spraw : 

1. Osobiście uczestniczyła w zebraniu w  Stępkowie, poprosiła aby środki finansowe sołeckie przekazano na 

dach na świetlicę w Stępkowie. Mieszkańcy uczęszczający w zebraniu wyrazili zgodę. Zadeklarowała na 

zebraniu, że w przyszłym roku kwota ta zostanie zwrócona z nadwyżką aby oświetlenie zostało zrobione 

kompleksowo.  

2. Opłaty za parking w Białce pobiera wspólnota, ponieważ ten odcinek drogi przy tzw. górnikach jest ich                 

i takie maja prawo. 

3. Woda zostanie doprowadzona do świetlicy wiejskiej w Leitnie.  

4. W świetlicy wiejskiej w Stępkowie są przygotowywane prace związane z ogrzaniem świetlicy. 

5. Myślała, że temat przekazania kapliczki w m. Leitnie jest już zakończony. Zorientuje się na jakim etapie 

są prace związane z  przekazaniem kapliczki. Osobiście oddzwoni do Pani Radnej. 

6. Była u Konserwatora Zabytków, uzgodnione zostało, że kiedy zostanie zrobiony projekt na 

zagospodarowanie tego osiedla to najprawdopodobniej wtedy zostanie wydana zgoda na wycięcie tych 

drzew. 

7. Będzie rozmawiała ze Starosta Parczewskim jakie są możliwości aby ograniczyć prędkość na odcinku 

Dębowa Kłoda – Żmiarki. Uważa, że prędkość powinna być ograniczona na tym odcinku ze względu na 

gęsta zabudowę. 

8. Spotka się z Dyrektorkami szkół  aby porozmawiać w sprawie podniesienia wyników nauki.  

9. Wysypisko w Lubiczynie nie zostało jeszcze zamknięte, przewidywany termin zamknięcia to kwiecień 

2023r. 

10.Problem wyorywania dróg występuje w całej  gminie. Na stronie internetowej zostanie zamieszczona 

prośba do rolników aby nie wyorywali dróg. 

11. Poleciła pracownicy aby wystąpiła o włączenie latarni  w godzinach 20.00 – 22.00. 

12. Zostanie przekazana drogowcom prośba aby wycieli zakrzaczenia. W przyszłym roku będą prowadzone 

rozmowy aby zrobić nakładkę od straży. 

 

Adn.10. 
Przewodniczący Rady Gminy Mieczysław Chęckiewicz podziękował wszystkim za udział                         

w dzisiejszych obradach i zamknął sesję słowami „Zamykam XLI sesję Rady Gminy Dębowa Kłoda”.  

 

XLI sesja Rady Gminy Dębowa Kłoda zakończyła się o godz.11
35

. 

 

 
Protokołowała: Iwona Bakarzewska 

 



 


